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ŽIVÉ ĎÁBLICE - to je náš plán
JSME PŘIPRAVENI.                                                                                  DĚKUJEME ZA DŮVĚRU.

Ing. Miloš RŮŽIČKA
• 59 let (59 let v Ďáblicích, otec dvou dcer).
• Starosta.
• Člen poradních výborů hl. m. Prahy: pro 
   zdravotnictví (předseda), pro sport (místopředseda), 
   bydlení, dříve územního rozvoje.
• Zakládající člen Svazu městských částí 
   hl. m. Prahy.
• Organizátor veřejných debat k tématům zdraví, 
   hluk, čistota ovzduší, etika, ekologie, školní 
   stravování, odpady, doprava. Pomocník mnoha 
   dětských bojovek a dalších společenských akcí.

Michal KLÍMEK
• 30 let (30 let v Ďáblicích).
• Certifikovaný servisní poradce a technik.
• Ďáblický patriot a člen SK Ďáblice, 
   spoluorganizátor oslav 100 let ďáblického 
   sportu, dětských dnů, a v časech mrazů 
   pečovatel o kluziště. Přeje si nové místo pro 
   bruslení. I z jeho aktivity došlo k nákupu 
   pozemků pro další sportoviště.
• Člen Zastupitelstva MČ, člen Kontrolního výboru  
   zastupitelstva, předseda Komise pro sport.

MUDr. Zuzana ADAMOVÁ
• 64 let (13 let v Ďáblicích, matka dvou dcer).
• Ambulantní gynekolog, porodník, obětavý 
   lékař i člověk.
• Je nám velmi všímavým a naslouchajícím 
   sousedem se silným zájmem o přírodu, 
   člověka a jejich vzájemné vztahy.
• Trefně a napřímo pojmenovává problémy 
   a komentuje naší práci – děkujeme.

Ing. Jaromír ZAPLETAL
• 68 let (22 let v Ďáblicích, otec dcery a syna).
• V důchodu, dříve jednatel mezinárodní 
   společnosti v oboru petrochemie.
• Jsme rádi, že se můžeme v době energetické 
   krize opřít o jeho zkušenosti.
• Člen Ďáblických ochotníků, spoluorganizátor 
   mnoha našich tradičních společenských akcí 
   a oslav. V týmech organizátorů je velmi  
   potřebný a přitom mnohým z nás zůstává 
   neznámým, protože ho většinou potkáváme 
   v nějaké masce nebo dokonalém převleku.

Markéta STRÁNSKÁ
• 53 let (15 let v Ďáblicích, matka dcery a syna).
• Produkční, pracovnice ministerstva dopravy 
   se specializací na agendu mezinárodních 
   plavebních průkazů.
• Členka zastupitelstva MČ a rady MČ (2014 – 18).
• Členka Komise pro sport. Také díky ní jste si 
   mohli užít řadu dětských a společenských akcí.

Ing. Eliška ŠÁROVÁ
• 25 let (21 let v Ďáblicích).
• Krajinářský architekt, absolvent Fakulty 
   architektury ČVUT.
• Již od studií pracuje v renomovaném 
   krajinářském atelieru. Svůj čas věnuje také 
   přípravě návrhů rozvoje krajiny, ochrany 
   životního prostředí a zlepšování veřejného 
   prostoru v Ďáblicích.
• Díky ní jsme se mohli na jaře radovat 
   z rozkvetlých krokusů, narcisů a ladoněk před 
   radnicí.

Vladimír SAILER
• 62 let (33 let v Ďáblicích, otec dcery).
• Umělecký kovář.
• Zdroj nevyčerpatelné dobré nálady a pozitivní 
   energie.
• Radíme se s ním při mnohých realizacích, 
   zvláště ve venkovním prostoru.
• Barokní mříže ďáblické kaple, vstupní brána 
   hřbitova, Park u KC Vlna (růžové loubí, brána  
   u školky, branka u lékárny s klikou v podobě 
   ptáčka): to je jeho práce pro radost nás všech.

Ing. Jan HRDLIČKA
• 58 let (16 let v Ďáblicích, otec dcery a syna).
• Místostarosta.
• Projektový manažer, 20 let praxe 
   v nadnárodní společnosti.
• Stavební inženýr v oboru konstrukce 
   a dopravní stavby. Trenér mládeže v baseballu.
• Před nástupem do funkce místostarosty 
   řídil výstavbu chodníků kolem hvězdárny, 
   byl koordinátorem stavby obecního domu 
   s radnicí, sledoval přestavbu školy a 4 roky 
   byl členem Finančního výboru 
   Zastupitelstva.

MUDr. Petr CHMÁTAL Ph.D., MBA
• 62 let (16 let v Ďáblicích, otec dcery a syna).
• Ředitel Ústavu letecké medicíny Praha.
• Lékař, chirurg se statutem válečného   
   veterána, vrcholový manažer ve     
   zdravotnictví, externí pedagog lékařské 
   fakulty (2. LFUK).
• Člen Finančního výboru Zastupitelstva. 
• Poradce platný pro svůj všeobecný přehled 
   a praxi – zvláště v oblasti ekonomiky 
   veřejnoprávních organizací.
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ŽIVÉ ĎÁBLICE - to je náš plán
JSME PŘIPRAVENI.                                                                                  DĚKUJEME ZA DŮVĚRU.

Kandidátka do nepohody 
s podporou Starostů 

Vážení spoluobčané, 
milí sousedé,

dovolte, abychom vás i touto 
cestou informovali o našem 
rozhodnutí znovu kandidovat 
do zastupitelstva naší městské 
části.

Nabízíme Ďáblicím svou odbor-
nou praxi, spolehlivost a zkuše-
nosti z oborů a činností nutných 
pro úspěšné řízení velkých 
projektů, pro zajišťování investic, 
pro chod školy, úřadu, jednotky 
hasičů, pro organizování kultur-
ního a veřejného života v naší 
obci. A to i v dobách mimořád-
ných událostí a při krizových 
situacích, které jsme již spo-
lečně prožili, prožíváme a které 
(zdá se) jsou a budou i nadále 
součástí našich životů.

Náš tým ještě posílil.
Je doplněn o nová jména, 
o nové znalosti, očekávání 
a cíle. 
Je mi ctí být součástí právě 
takové kandidátky.

Naší dosavadní práci, našemu 
novému programu, naší krizo-
vé připravenosti můžete věřit. 
Umíme si pomáhat a rychle se 
učit. I ze všech dobře míněných 
podnětů vás spoluobčanů.

Živé Ďáblice – to je plán, 
se kterým nyní přicházíme. 

Děkujeme za váš zájem.
                                                                                             
S úctou
Miloš Růžička, starosta

Ing. David TOMANEC
• 47 let (16 let v Ďáblicích, otec 3 dcer).
• Ředitel realizace staveb, člen představenstva 
   developerské společnosti.
• Autorizovaný inženýr v oboru Pozemní stavby 
   a člen České komory autorizovaných inženýrů 
   a techniků.
• Bezpečný vjezd záchranných složek, kvalitní 
   komunikace a jejich odvodnění v lokalitě Blata 
   jsou z velké části jeho zásluhou.
• Střídavě členem Komisí pro výstavbu 
   a investice a poradcem v letech 2006 až 2022.

Mgr. Simona DVOŘÁKOVÁ
• 45 let (18 let v Ďáblicích, matka dvou synů).
• Překladatelka, učitelka, vyhledávaná lektorka 
   a organizátorka.
• Zakladatelka Mateřského centra Ďáblice o.s. 
   (děti do 3 let), Miniškolky Ďáblice.
• Předsedkyně kulturní a sociální komise. 
   Díky ní máme již mnoho let Masopust, Pálení 
   čarodějnic, Zažít Ďáblice Jinak, Advent, Jarní 
   dětské bojovky, Vítání občánků, výlety seniorů 
   a mnoho dalšího.
• Členka Rady a Zastupitelstva MČ.

Ing. Jiří FIDRANSKÝ, CSc.
• 66 let (10 let v Ďáblicích, otec dcery).
• V důchodu, bývalý generální ředitel 
   mezinárodní akciové společnosti.
• Specialista leteckých materiálů, mj. vedoucí 
   vývoje bojového letounu NATO.
• Poradce Rady MČ, např. hlavní vyjednavač 
   smluv k výstavbě a finanční účasti MČ 
   v projektu družstevního bytového domu.
• Člen Finančního výboru Zastupitelstva, 
   s všeobecným rozhledem a znalostí přípravy 
   a řízení velkých investičních projektů.

Ing. Tomáš DVOŘÁK
• 59 let (58 let v Ďáblicích, otec dvou dcer).
• Autorizovaný inženýr v oborech statika  
   a dynamika staveb, pozemní stavby. Projektant  
   a technický dozor staveb.
• 37 let se věnuje projektování a 22 let i technickým 
   dozorům staveb v soukromém sektoru, pro stát, 
   města i obce. Během živelných pohrom      
   a mimořádných situací řeší pro Integrovaný 
   záchranný systém naléhavé havarijních situace 
   staveb v Praze a Středočeském kraji.
• Člen Rady a Zastupitelstva MČ a náš expert 
   pro skládku, skládkování a monitoring 
   spodních vod.

Mgr. Jiří KŘÍŽ
• 53 let (20 let v Ďáblicích, otec dcery a syna).
• Advokát, dříve podnikový právník.
• Díky 30-ti letům praxe a práce pro banky 
   i obce je nám velmi platným poradcem  
   v celé právní a organizační problematice 
   samosprávy a státní správy.
• Člen Zastupitelstva MČ, předseda 
   Kontrolního výboru zastupitelstva, dříve 
   předseda Komise pro projednávání 
   přestupků spáchaných na území Ďáblic.

Ing. Ludvík TESAŘ, Ph.D.
• 51 let (13 let v Ďáblicích, otec syna ).
• Vývojář, softwarový specialista bankovnictví, 
   dříve vědecký pracovník mezinárodních 
   týmů v Praze, Dublinu a Tokiu.
• Ďáblický aktivní „pejskař“, elektro-kutil 
   a cestovatel.
• Člen rady a Zastupitelstva MČ , člen 
   Finančního výboru Zastupitelstva.
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Dotace získané pro MČ 
Investiční a neinvestiční dotace v mil. Kč

Finanční úspory MČ na konci každého 
volebního období v mil. Kč

Náklady na odpadové hospodářství a údržbu 
komunikací v mil. Kč

Údržba zeleně včetně výsadby v mil. Kč

Náklady na Základní a Mateřskou školu Ďáblice 
v mil. Kč

Nárůst výdajů MČ na kulturu, sport a sociální oblast 
v mil. Kč
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Vyšší kvalita života 
v Ďáblicích – kultura, sport, 
sociální výdaje

Odpady a údržba 
komunikací - rozsah služeb 
se zvětšil 

Investujeme a přitom 
úspory rostou 

Náklady na Základní 
a Mateřskou školu

Ďáblice jsou o poznání 
zelenější

Základní roční dotace od Prahy na činnost 
MČ je 22 mil. Kč. Ďáblicím se podařilo 
vyjednat dlouhodobý kompenzační 
příspěvek za skládku ve výši 10 mil. Kč/ rok. 
Navíc se podařilo z vlastních prostředků 
připravit kvalitní projekty a vyjednat pro MČ 
násobně více tzv. účelových dotací, než tomu 
bylo v minulosti.
 
V období 2018–2022 jsme získali 
104 mil. Kč, které bylo možné využít pro 
zkvalitnění života obce (výstavba, vybavení 
budov, opravy, sázení zeleně). Podařilo se 
zúročit informovanost a znalosti, díky kterým 
jsme úspěšně reagovali na dotační priority 
stanovené vedením Prahy. Těchto zkušeností 
chceme využívat i nadále.

Značné prostředky byly uvolněny i pro údržbu 
komunikací a chodníků ve správě městské 
části a pro likvidaci černých skládek, zeleného 
a komunálního odpadu občanů. Rozsah 
těchto činností se zvýšil především v tomto 
volebním období 2018 – 22. 
 
MČ mj. dotuje občanům 50 % nákladů na 
odpady a stále poskytuje finanční příspěvek 
z provozu skládky dětem do osmnácti 
let. Jen v současném volebním období 
poskytla MČ občanům cca 7 mil. Kč formou 
Kompenzačního příspěvku z provozu skládky 
pro děti a 4,8 mil. Kč bylo vyplaceno formou 
příspěvku na svoz odpadu z domácností! 

Do těchto výdajů nejsou zahrnuty ještě 
další náklady na svoz a likvidaci tříděného 
odpadu a provoz sběrného dvoru Ďáblice, 
které financuje hl. m. Praha a které také 
pomáhají zlepšovat čistotu Ďáblic.

V uplynulých dvou volebních obdobích 
se také významně zvýšily prostředky na 
podporu kultury, sportu a sociální péče. 
Investice směřovaly mimo jiné do zateplení 
klubovny SK Ďáblice, umělého povrchu hřiště 
u KC Vlna, nových herních prvků dětských hřišť 
a do přípravy výstavby multifunkční sportovní 
haly. Soustavně se zvětšují výdaje v sociální 
oblasti, na aktivity seniorů, různé sportovní 
a vzdělávací kroužky, na kulturní programy MČ 
ve společenském sále, v KC Vlna a na tradičních 
venkovních místech Ďáblic. 
 
Stále považujeme tyto výdaje za jednu 
z našich priorit. 

Získané dotace a dobré hospodaření vedení 
MČ umožnilo trvale zvyšovat úspory, přestože 
MČ nijak neomezovala své investice a mohla 
zvýšit i rozsah činností souvisejících s úklidem 
a běžnou údržbou. Úspory jsme hlídali jako 
rezervu pro budoucí těžká léta.
 
Tyto úspory chceme účelně využít 
v dalším volebním období pro řešení 
krizových situací a pro výstavbu sportovní 
haly, zahradního pavilonu ZŠ, výstavbu 
družstevního bytového domu a pro 
rozšiřování údržby MČ vlastními silami.

Věnovali jsme zvýšenou pozornost údržbě 
zeleně a výsadbě stromů na stávajících i nově 
vznikajících plochách. V posledním volebním 
období se výdaje na zeleň ztrojnásobily, 
mimo jiné jsme vysázeli cca 500 nových 
stromů a keřů a další desítky přibyly díky 
našim požadavkům a smlouvám s investory. 
Tento kombinovaný přístup k zajišťování 
nové zeleně a ke zlepšování mikroklimatu 
v obytné zástavbě chceme dál uplatňovat. 
Ďáblice jsou a ještě budou o poznání 
zelenější.

Školství bylo jednou z oblastí, kam se 
investovalo nejvíce. Rozšíření základní školy 
a její důmyslná rekonstrukce byly největší 
investiční akcí minulého volebního období 
v rozsahu cca 100 mil. Kč. Ďáblice tak získaly 
moderní a dobře vybavenou školu, která se díky 
této modernizaci a novému vedení školy stala 
uznávanou fakultní školou. 
 
Ďáblické děti nyní mají k dispozici školní 
kapacity překračující současné místní potřeby 
a umožňující kvalitní výuku i pro nově příchozí 
žáky. Potřebné investice byly využity i pro rozvoj 
mateřské školy (chodníky, dopadové plochy, 
zahradní úpravy a opravy). 

Pro další volební období má MČ díky 
našim úsporám zajištěny prostředky na 
výstavbu Zahradního pavilonu ZŠ se čtyřmi 
multifunkčními třídami pro výuku i aktivní 
trávení volného času žáků ZŠ.

ŽIVÉ ĎÁBLICE
HOSPODAŘENÍ V MINULÉM VOLEBNÍM OBDOBÍ. 
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kandidátka č.

Sociální a kulturní centrum Vlna: 
V roce 2014 jsme se zavázali jej postavit, 
v roce 2016 bylo předáno do užívání. Garantu-
jeme provoz. Vlna slouží a pomáhá seniorům, 
mladým rodinám s dětmi i ostatním sousedům 
všech generací jako zázemí pro kroužky, dílny, 
akce zdravotního, sociálního a preventivního 
charakteru (např. Covid, uprchlická krize), pro 
volná setkání, dětské oslavy, jako zázemí pro 
sportovní aktivity na hřišti a v okolí.

Obecní dům Ke Kinu:
Budova prošla rekonstrukcí a vrací se do ní 
kroužky, klubová činnost, sociální služby, 
kadeřnictví. Lékárna zůstává, vznikly 2 nové 
ordinace.

Výsadba stromů a keřů: 
Všude, kde je to možné, jsme sázeli stromy 
a keře.  

Bezpečněji do školy: 
Přestavba ulice U Parkánu právě končí. Cíl 
a rozsah prováděných úprav je každému 
chodci zřejmý. Historická náves bude díky 
úpravám a kvalitě použitých materiálů nejen 
hezčí, vzniknou také krátkodobá parkovací 
místa a hlavně: před školou dojde ke zpo-
malení jízdy automobilů a na přehledném, již 
rovném úseku silnice vznikl dosud chybějící 
velký a bezpečný přechod pro chodce. 

Posílení kapacity a modernizace 
přečerpávací stanice splaškové 
kanalizace: 
Za několik týdnů bude dokončena stavba za 
cca 120 mil. Kč (PVS a.s.). Pokud by nebyl 
vyřešen kritický stav kapacity této přečerpá-
vací stanice, došlo by při extrémních deštích 
k výpadkům funkce splaškové kanalizace.

Nové autobusové zastávky: 
Květnová a K Letňanům u marketu Billa jsou 
již realitou.

Hluk z dálnice nás velmi trápí: 
Praha i nadále odmítá vybudovat protihlukové 
stěny. Sami jsme ale uzavřeli smlouvy s vlast-
níky pozemků, které budování ochrany proti 
hluku garantují.

Hluk na ulici Ďáblická: 
Je vydáno stavební povolení na kompletní re-
konstrukci. Stavba má být zahájena v r. 2023 
(1.etapa – sídliště). 

Nové radary 
na ulici Šenovská 
a Kostelecká: 

Skládka:  
naše odborná argumentace, průběžná jednání 
a zájem spoluobčanů měly váhu. Skládku 
se nepodařilo zvětšit do délky, ani do výš-
ky. Projednávání bylo úřadem zastaveno. 
Buďme ale obezřetní. Komunální volby jsou 
zde, téma je stále aktuální a těch, kteří by 
skládkování v Ďáblicích opět podpořili, je také 
stále dost.

Minulost

Současnost - kéž bychom fotili už jen takové 
pohledy

Voda v ulicích: 
Snižujeme výměry zpevněných, ale neod-
vodněných ploch, ze kterých stéká voda 
extrémních přívalových dešťů do dolních 

Ďáblic. Přesvědčili jsme Prahu připravit plán 
řešení dešťové kanalizace. Uzavřeli jsme také 
smlouvy o odvodu této vody z komunikací 
do přírodních koryt a o vybudování nových 
(veřejně přístupných) vodních ploch pro za-
držování přívalových dešťů i zdravější životní 
prostředí. 

Nová vodní plocha s funkcí retence vznikne 
nedaleko těchto mokřadů. 

Výstavba bytového domu Akcíz: 
V těchto týdnech dokončujeme stavbu 
14 startovních a seniorských bytů. 

Nové obecní byty: 
vedle konkrétního závazku výstavby 
BD Akcíz II. jsme využili příležitosti sloučit 
stavební pozemky k výstavbě družstevního 
bytového domu Ďáblická. Sloučením se navíc 
podařilo zamezit likvidaci dětského hřiště 
a zástavbě navazující zeleně. 
Postupně modernizujeme byty ve 
vlastnictví městské části. 

Vizualizace družstevního bytového domu.
Probíhá příprava dokumentace pro stavební 
povolení.

Nový územní plán ve spolupráci 
se všemi: 
chráníme přírodu i majetek spoluobčanů 
(a vůbec to není jednoduché). Všechny vaše 

SPLNĚNÉ ZÁVAZKY 2018-2022.

Efektivnější plánování a kontrola údržby 
veřejné zeleně: 
Z důvodu negativních změn na trhu práce 
a ekonomické krize jsme začali vytvářet 
podmínky pro údržbu Ďáblic vlastními 
silami a technikou. První četa již pracuje 
v ulicích.

Hájíme zájmy Ďáblic a jejích občanů 
tam, kde je to důležité, ne tam, kde je to 
líbivé. 
Tedy tam, kde se o nás rozhoduje – na mi-
nisterstvech, v radě a zastupitelstvu Prahy, 
na úřadech a odborných institucích.

Hájíme zájmy Ďáblic a jejích občanů 
tam, kde je to důležité, ne tam, kde je to 
líbivé. 
Tedy tam, kde se o nás rozhoduje – na 
ministerstvech, v radě a zastupitelstvu 
Prahy, na úřadech a odborných institucích.
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  3   Historické centrum     
      (nádvoří křižovnického statku 
       a okolí)
Úprava chodníků a zklidnění ulice U Parkánu 
před kaplí a školou je 1. etapa našeho plánu 
revitalizace historické návsi a okolí.

S vlastníky dotčených statků jednáme o ná-
plni, funkcích, o zpřístupnění celého centra 
a o pěších a cyklo prostupech do okolní 
zástavby i volné krajiny v severním a severo-
západním směru.

Společným cílem je živé historické centrum 
s umístěním hospicových služeb, služeb 
domácí péče, obchodu, klidových zón od-
počinku a vzdělávání.

připomínky a přání na další rozvoj obce byly 
přijaty, veřejně projednány a podněty předá-
ny zpracovatelům územního plánu.

Pro každý rok 2018-22 jsme prosadili 
vyrovnaný provozní rozpočet 
a v maximální míře využívali 
k financování účelové dotace a granty.

Škola, školka a splněné závazky 
vůči ní: 
• Regulace topného systému ZŠ – přináší 

úspory už nyní
• Rekonstrukce kuchyně
• Nová odborná učebna (fyzika, chemie)
• Rekonstrukce zahrady (nové dopadové 

plochy, zahradní WC, chodníky) a kote-
len MŠ

Výstavba zakrytého hřiště s celoroč-
ním využitím (tzv. hala) je stále naším 
cílem. Stále také platí, že chceme 
univerzální sportoviště (ne fotbalový 
trávník), které bude využíváno pro školní 
a tréninkové účely a pro volný sport ďáblic-
kých občanů.  

PROGRAM ROZVOJE 2022 – 2026.

?

ŽIVÉ ĎÁBLICE

Podařilo se nám splnit víc než Tři přání.Podařilo se nám splnit víc než Tři přání.

3

1 2

3 CENTRA – VIZE I PLÁN
Budeme dál pokračovat v cíleném rozvoji 3 center.

 Historické centrum 

Centrum 
sportu 

 Nové centrum

Řízení městské části
je soubor mnoha dovedností a každodenních povinností směrem k Praze jako kraji, smě-
rem k integrovanému záchrannému systému Prahy, ke státním institucím a mnoha dalším 
organizacím, k samotnému úřadu (státní správě) v Ďáblicích, ke správnímu obvodu Praze 8 
a v neposlední řadě vůči občanům Ďáblic, ale i okolních městských částí. To vše v době 
několika souběžných krizí.

Všech 15 členů našeho týmu a další poradci a podporovatelé jsou lidé z praxe, kteří 
s agendou samospráv mají dlouholeté zkušenosti.
Do výkonných funkcí zastupitelstva navrhujeme ty, kteří již prokázali znalost této 
agendy, umí naslouchat ostatním a mají uznání u partnerů MČ. Jejich práci jste mohli 
průběžně sledovat, nebo můžete nyní zpětně kontrolovat.
Jsme připraveni a schopni reagovat na všechny i krizové situace a úkoly, které už hned 
po volbách bude potřeba řešit.
To, že jsme bezpečnou, sociálně a ekonomicky stabilní městskou částí, není samozřejmost, 
stojí to mnoho lidského úsilí i finančních prostředků. Proto předkládáme na stránkách  
zive-dablice.cz kompletní a podrobný Program rozvoje do roku 2026.

  1   Nové centrum 
      (náměstí před radnicí a okolí)
Navázali jsme na vše dobré, co tu již vzniklo, 
a lokalitu doplnili o další služby, budovy a funk-
ce. Centrum s náměstím získává postupně svou 
konečnou podobu. 

Tři strany náměstí jsou dokončeny.

 2   Centrum sportu
2x jsme nakoupili pozemky pro rozšíření spor-
tovišť a parkovou zeleň.

Další navazující pozemky jsme pro sport 
zasmluvnili.

Začíná vznikat skutečný areál mnoha 
sportů.
Víme jak dál a společně s vámi vymýšlíme, 
co nového by mělo v areálu a v navazujících 
plochách zeleně vzniknout. 

?

Hala je prvním takovým projektem a získání 
stavebního povolení je naší prioritou.
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Nový územní plán je 
připravován ve spolupráci 
se všemi. 

Chráníme přírodu i majetek spoluobčanů. 
Všechny vaše připomínky a přání na další 
rozvoj obce v rámci připomínkování návrhu 
Metropolitního plánu byly postupně na 
třech besedách veřejně projednány, vypo-
řádány a předány vedení Prahy. 

Společnou představu budoucího rozvoje 
Ďáblic umíme odborně pojmenovat 
i bránit. 

Prosazujeme zpracování podrobných 
a závazných prováděcích studií na pro-
blematické a funkčně nevyjasněné lokali-
ty Ďáblic a veškeré souhlasy podmiňuje-
me schválením našeho zastupitelstva.

Průhledné účetnictví
Všechny příjmy a výdaje jsou od roku 2010 
řádně evidovány, jasně popsány, vždy dohleda-
telné a zveřejňované. 

Pravidelně jsme na vlastní objednávku podro-
beni auditu odboru kontroly magistrátu. 

Kompenzace za provoz 
skládky všem dětem
Zavedli jsme spravedlivější kompenzace za pro-
voz skládky všem dětem. Jsou vypláceny každý 
rok, všem stejně a v prokazatelné výši.

Dlouhodobý plán oprav 
a rekonstrukcí
Ďáblice potřebují vlastní pasporty komunikací 
a dlouhodobé plánování jejich údržby a plá-
novaných oprav a rekonstrukcí. Ten vytvoříme 
a zveřejníme.

Více pravomocí pro MČ 
v regulaci dopravy
Budeme dál prosazovat převedení některých 
pravomocí hl. m. Prahy na malé městské části. 
Jedná se o kompetence kontrolovat rychlost, 
průjezdy zákazy vjezdu osobních, ale především 
nákladních automobilů. A to ve spolupráci s Po-
licií ČR, která je vyžadována ze zákona.

Pravidelná komunikace úřadu 
a zastupitelstva s občany
Volný mikrofon občanů, internetové strán-
ky (zprávy z radnice, zasedání a rozhodnutí 
rady a zastupitelstva, zprávy o hospodaření 
a smlouvy v plném znění), fb účet MČ, Ďáb-
lický zpravodaj, Mobilní SMS rozhlas, Krizová 
komunikace (viz 2020-22). 

Informace a data zveřejňujeme, ale 
odmítáme jejich zneužívání k osobnímu 
prospěchu nebo k poškozování zájmů 
městské části. 

Škola v době krize
Situace nesnese časové prodlevy. Máme 
promyšlený postup, máme zkušenosti 
a po volbách jsme připraveni ihned začít 
pracovat.
Zahájíme práce na výběru dodavatele 
plynu.
Zajistíme odbornou správu systému 
a revizní činnost.
Zajistíme energetickou aukci dodávek 
elektrické energie pro všechny objekty 
ve správě městské části.
V září jsme (bez zásahu do finančních 
plánů MČ) posílili schopnost školy hradit 
náklady na vytápění a elektřinu do konce 
tohoto roku o dotaci 1,1 mil. Kč.

Škola, školka – projekty
Revitalizace zahrady školky – 2.etapa. 
Výstavba nového pavilonu školy se zahradou: 
4 učebny s multifunkčním využitím i pro školní 
družinu, výtvarné či jiné kroužky, pohybové 
činnosti, cvičné kuchyně.

Bezpečněji do školy
Jsme připraveni na realizaci nových bezpeč-
nějších přechodů na ulici Ďáblická, po doho-
dě s místními obyvateli upravíme přechod 
Na Terase, zajistíme přisvětlení přechodu Na 
Štamberku a v ulici Šenovská.

Výstavba Haly
Jsme rozhodnuti získat stavební povolení 
a zahájit práce na výstavbě prvního sportovi-
ště s víceúčelovým povrchem.
Nedovolíme, aby byly uspořené peníze populis-
ticky rozdány nebo z nezkušenosti a naivity bez 
užitku utraceny. 

Obecní dům Ke Kinu
Budeme dál bránit obecní dům Ke Kinu pro 
praktického lékaře, lékárnu, sociální služby, 
seniory, ďáblické spolky a dětské kroužky. 

Budeme pokračovat v praxi transparentních 
výběrových řízení. Neuhneme zastrašování, 
ani politickému nátlaku.

Dalším samostatným projektem je seniorský 
dům bydlení a služeb s veřejně přístupným 
vnitřním parkem.

PROGRAM PRO ŽIVÉ ĎÁBLICE.

kandidátka č.

Sociální a kulturní 
centrum Vlna
Dál chceme rozvíjet a finančně podporovat 
provoz tohoto centra tak, aby sloužilo a pomá-
halo (např. Covid) seniorům, mladým rodinám 
s dětmi i ostatním sousedům všech generací. 

Bytový dům AKCÍZ II. 
Výstavba 14 startovacích a seniorských bytů 
je před dokončením.  

Pronájem nových prostor budeme organizo-
vat výhradně pro ďáblické občany a vybrané 
profese v souladu s podmínkami dotační 
smlouvy a Fondu rozvoje bydlení. 

Družstevní bytový dům 
Ďáblická
Převezmeme do vlastnictví MČ 4 nové byty.

Více zeleně pro zdraví 
i odpočinek
Budeme sázet další stromy. Připravili jsme plán 
obnovy polních cest se stromořadím.

Hluk z dálnice a ul. Ďáblická
S odborníky jsme připravili konkrétní pod-
mínky odhlučnění Ďáblic a požadavky na 
protihluková opatření. S majiteli pozemků 
jsme již uzavřeli smlouvy a zajistíme jejich 
budování (viz též Ďáblický zpravodaj).

Budeme vyžadovat zajištění financí a dodržová-
ní již posunutých termínů realizace rekonstrukce 
Ďáblická.

Ochrana Ďáblic před povod-
němi z přívalových dešťů
Uzavíráme smlouvy a zajišťujeme sadu 
různých opatření, včetně budování nových 
vodních ploch (viz též Ďáblický zpravodaj).

Budeme pokračovat v programu podpory 
podzemních retenčních nádrží k zachycování 
dešťových vod přímo v místě vzniku na pozem-
ku vlastníka.

Zavedli jsme pravidelné Povodňové prohlídky 
Mratínského potoka. 
Spolu s MHMP jsme dokončili Povodňový 
plán MČ Praha-Ďáblice. 

Mobiliář obce
Kontejnery tříděného odpadu – budeme dál 
přestavovat zálivy kontejnerů. 

Přístřešky pro zastávky autobusů – vyjednali 
jsme stavbu dalších dvou přístřešků, zajistíme 
jejich stavbu.

Chráníme parkovací místa pro ďáblické obča-
ny. Nechystáme zavedení modrých zón.

Rozpočet pro nápady
občanů
Připravili jsme vlastní ‚grantové‘ prostředí na 
realizaci nápadů občanů.



PROGRAM ROZVOJE  —  HOSPODAŘENÍ  —  NÁŠ TÝM  —  SPLNĚNÉ ZÁVAZKY

zive-dablice.cz

Najdete mezi námi zástupce všech profesí a praxe, 
které jsou potřeba pro řízení a rozvoj malé obce.

Zastupujeme všechny lokality, známe je, 
známe jejich obyvatele a také tam opravdu žijeme.

Jsme tým nezávislých osobností, které spojuje 
zájem o přítomnost a budoucnost Ďáblic. Ne-
musíme si už nic dokazovat nebo ve svůj pro-
spěch získávat. 

Živé Ďáblice je tým odborníků, ne kandidátka 
rodinných příslušníků a kamarádů. 

Budeme dál bránit obecní dům Ke Kinu 
pro užitek ďáblických spoluobčanů - pro 
praktického lékaře, lékárnu, sociální služby, 
seniory, ďáblické spolky a dětské kroužky. 

Budeme pokračovat v praxi transparentních 
výběrových řízení. Neuhneme zastrašování, ani 
politickému nátlaku.

Přinášíme úplný program rozvoje a správy Ďáblic. 
Máme plán ve všech oblastech činností městské 
části.

Umíme jednat s magistrátem Prahy, se státem 
a všemi odbornými a dozorujícími institucemi, 
organizacemi i nezávislými odborníky. 

Co jiní teprve slibují, na tom již pracujeme. 

Řízení obce je třeba odpracovat. Nabízíme 
kandidáty, kteří mohou a chtějí dát svůj čas a jsou 
k tomu způsobilí. 

Cestu k lepší budoucnosti Ďáblic nehledáme, ale 
postupně ji vytváříme. 

Seznamte se s naším Programem rozvoje. 
Děkujeme.
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Rádi budeme spolupracovat 
na řízení obce a při řešení 
jednotlivých problémových témat 
s každým, kdo spolupracovat 
může a opravdu chce.


